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ZÁPIS Č. 4-ZMM/2023   
z 4. řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Modřice (dále jen „ZMM“), konaného 

05. června 2023 v 18 hodin v zasedací síni modřické radnice 

Přítomno: 15 zastupitelů (jmenovitě, viz prezenční listina)Brabe zastupitel Mikuš a zastupitelka 

Konvalinková, pozdější příchod 

Předsedající: Mgr. Ing. Libor Procházka starosta města 

 

Jednání zahájil předsedající Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA v 18:00 hodin ve velké zasedací 

místnosti modřické radnice. Předsedající přivítal přítomné zastupitele, občany a hosty a konstatoval, 

že jednání ZMM bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Zasedání ZMM počtem 15 přítomných zastupitelů 

města, což je nadpoloviční většina zastupitelů, je usnášeníschopné. 

 
Zápis z 3. zasedání ZMM byl určenými ověřovateli ověřen a podepsán a společně s usnesením byly 
řádně uloženy u asistentky starosty města k nahlédnutí. Ke dni konání 4. zasedání ZMM byla 
doručena pouze jedna připomínka zastupitele Hroudného, který požadoval doplnit do zápisu další 
výroky k bodu 11. 
 
Diskuse: 
-Šiška:  připomínka k bodu 11, upozornění na chybné názvosloví u přijatých usnesení 
-Procházka: vrátíme se k tomu u bodu KV  

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM souhlasí s doplněním textu do zápisu z 3. jednání ZMM do bodu 11 v tomto znění: 

„-Hroudný: To určitě 

-Procházka: Ocitoval zákon, že zápisy z rady jsou uloženy u obecního úřadu a jsou k nahlédnutí 

členům zastupitelstva obce podle § 101, odst. 3 Zákona o obcích.  

Komise jsou poradním orgánem rady. Zápisy máte stejně k dispozici. Členové kontrolního výboru 

nebo jejich nominovaní zástupci jsou ve všech komisích. Neexistuje jedna komise, kde byste neměli 

svého zástupce. Takže přístup k tomu také máte.“ 

Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-Ú1/2023 

Po této úpravě starosta prohlásil zápis z 3. jednání ZMM za uzavřený. 

 

Předsedající navrhl jako zapisovatelku asistentku starosty Ing. Veroniku Lázničkovou. 

Hlasování o návrhu:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Návrh byl přijat. 
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Jako ověřovatele zápisu navrhl předsedající zastupitele Šišku a zastupitele Krauta.  

Hlasování o návrhu:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Návrh byl přijat. 

V rámci pozvánky obdrželi všichni zastupitelé návrh programu jednání ZMM. 

 

Úvod  

1) Zpráva starosty o činnosti úřadu  

2) Zpráva o plnění uložených úkolů  

3) Projednání hospodaření města za rok 2022  

3.1 Zpráva auditorky o výsledku hospodaření města v roce 2022  

3.2 Schválení účetní závěrky roku 2022  

3.3 Schválení závěrečného účtu za rok 2022  

4) Projednání majetkových transakcí  

5) Projednání hospodaření města v roce 2023  

5.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-4/2023  

5.2 Rozpočtové opatření č. 5/2023  

5.3 Rozpočtové opatření č. 6/2023  

5.4 Rozpočtové opatření č. 7/2023 

5.5 Schválení poskytnutí daru MS Modřice 

5.6 Rozpočtové opatření č. 8/2023 

5.7 Schválení darovací smlouvy 

5.8 Poskytnutí dotace spolku Atraps z.s. 

5.9 Stanovení pololetních odměn členům výborů ZMM  

5.10 Stanovení pololetních odměn členům komisí RMM  

6) Zpráva o činnosti FV  

7) Zpráva o činnosti KV  

8) Různé, diskuse  

Závěr 

 

Hlasování o návrhu:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Návrh byl přijat. 

 

Návrh usnesení k úvodu zasedání ZMM (Procházka): 

ZMM schvaluje zapisovatelkou 4. řádného veřejného zasedání ZMM Ing. Veroniku Lázničkovou, 

ZMM schvaluje ověřovateli zápisu 4. řádného veřejného zasedání ZMM zast. Šišku a zast. Krauta. 

ZMM schvaluje program 4. řádného veřejného zasedání ZMM beze změny. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-Ú2/2023 

 

Bod 1 – Zpráva starosty o činnosti úřadu 

Předsedající přečetl zprávu o činnosti městského úřadu a o dění ve městě za období od zasedání 

ZMM dne 06.03.2023 do dnešního dne. Zpráva bude součástí zápisu ze zasedání ZMM. 

 

Diskuse: 

-Šiška:  -jaký byl problém s projektovou dokumentací na ul. Masarykova? 

-Mazálek: -u větších akcí nestačí projektová dokumentace pro stavební povolení, ale je potřeba 

dokumentace podrobnější, aby bylo možné rozpočtově napočítat jednotlivé díly a 

části stavby a podle toho soutěžit a vypsat veřejnou zakázku. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o činnosti městského úřadu a RMM za období 

od zasedání ZMM dne 06.03.2023 do 05.06.2023 

Protinávrhy nebyly předloženy 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-1.1/2023 

 

Zpráva starosty o činnosti městského úřadu je nedílnou součástí tohoto zápisu 

 

Bod 2 – Zpráva o plnění uložených úkolů   

V podkladech zastupitelé obdrželi zprávu o plnění úkolů uložených na zasedání ZMM, radě a 

starostovi. Předsedající přečetl jednotlivé úkoly. 

 
Usnesení 11Z-6.2.2/2016  

ZMM pověřuje starostu a RMM činit taková rozhodnutí a opatření, aby zajistili financování PPO Mod-

řice v závislosti na aktuálně vznikajících potřebách.  

Město připravuje jednání s městem Brnem pro koordinaci řešení protipovodňových opatření – úkol 

trvá.  

 

zast. B.  

- Trvalý úkol starostovi – Zajišťovat průběžně informace o návozu zeminy v lokalitě u Primálu  

V rámci tohoto úkolu požádala zastupitelka o svolání jednání mezi Stavebním úřadem Šlapanice,   

firmou GAS Transport, vedením města a členy KV  

Stav k 24.05.2023  
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Dle telefonické komunikace s Ing. Ježem, odbor životního prostředí, MěÚ Šlapanice, nabylo právní 

moci řízení o přestupku na ochraně ZPF, předáno celnímu úřadu k vymáhání. Ostatní beze změn – 

úkol trvá.  

Usnesení č. 2Z-6.4.1/2022 

ZMM ukládá RMM zadání prověření předložené kalkulace přestavby křižovatky silnice 

II/152 –Havlíčkova –U Vlečky u odborné společnosti zabývající se výstavbou dopravních staveb. 

Kontrolní odhad investičních nákladů je přiložen ke zprávě –úkol splněn. 

 

Usnesení č. 2Z-10.4.1/2022 

ZMM ukládá RMM zajištění písemného vyjádření Správy a údržby silnic JMK a PČR ke studii  

před zahájením prací na dalším stupni projektové dokumentace na akci okružní křižovatka ul. Havlíč-

kova-U Vlečky-II/152. 

Stanovisko SÚS JMK a PČR je přiloženo ke zprávě –úkol splněn. 

 

Usnesení č. 2Z-10.4.3/2022 

ZMM ukládá starostovi města neprodleně vyžádat poptávku projektové dokumentace pro stavební 

povolení výstavby okružní křižovatky Havlíčkova x U Vlečky x II/152 od Ing. Petra Novotného, Ph.D., 

MBA, v které budou vyznačeny možné etapy postupné realizace. 

Rada města Modřice na své 13. schůzi dne 23.05.2023 schválila uzavření smlouvy s Atelierem ma-

lých okružních křižovatek Ing. Petra Novotného, IČ 15014886, Hlaváčova 179, 530 02 Pardubice –

úkol splněn. 

 

Usnesení 3Z-8.2.3/2023 

Zastupitelstvo města Modřice svěřuje pravomoc dle § 85 písm. n) zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích, v platném znění, radě města, a to v části týkající se rozhodnutí o maximální částce podání 

v elektronické dražbě pozemku p.č. 289/1 k.ú. Modřice.  

Elektronická dražba odložena na neurčito – úkol splněn.  

  

Usnesení 3Z-8.7.2/2023 

Zastupitelstvo města Modřice pověřuje majetkový odbor řešením pozemků pod komunikací – 

chodníkem s vlastníky pozemku p.č. 2225/8 a 2216 k.ú. Modřice.  

Úkol probíhá. 

  

Usnesení 3Z-8.8/2023 

Zastupitelstvo města Modřice deklaruje zájem o odkoupení pozemku p.č. 784/9 a pověřuje majet-

kových odbor přípravou pokladů a jednáním s vlastníkem pro stanovení podmínek jeho odkoupení 

na další zasedání zastupitelstva města 

Podklady jsou předloženy v samostatném bodě v majetkových transakcích – úkol splněn  

 

Úkoly uložené bez usnesení:  

Jednotná pravidla zasílání podkladů pro jednání ZMM  

Dle sdělení zastupitele Krauta byli obesláni opoziční zastupitelé s dotazem, na jaký e-mail chtějí 

zasílat podklady, podle jejich reakce byl nastaven přístup – úkol splněn.  

 

Informace o uzavření sběrného dvora - umístit ceduli přímo na místě  

Cedule umístěna – úkol splněn. 
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Diskuse: 

 

-Hökl: -špatná interpretace investičních nákladů, upřesnil nárůst nákladů – chybí investice. 

Cena je stejná, je dělaná podle stejného modelu – aktualizace cen. Další věc- 

rozpočty jsou zmatečně vytvořeny. Není důvod dělat 3 rozpočty. 

-Procházka: -šlo o dělení investičních nákladů, předpokládalo se, že se na tom budou podílet 3 

subjekty. 

-Hökl:  -všechny rozpočty jsou na položku stejné, je to naprosto zbytečné – zmatečné. 

-Procházka: -rozpočty tvořili projektanti. 

-Hökl: -nárůst je, ale celková částka bude vyšší – inflace, která ještě stoupne, než se začne 

realizovat, částka není konečná. 

-Procházka:  -daří se soutěžit akce na úrovni 80 %, 70 % rozpočtu, takže částka může být i nižší. 

-Hökl:  -to je na stavbách jiného typu 

-Chybíková: -kolik bude stát projekt pro stavební povolení, který schválila rada? 

-Procházka: -kolem 700.000,- Kč 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o plnění úkolů uložených na předchozích 

zasedáních ZMM. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-2.1/2023 

 

Bod 3 - Projednání hospodaření města za rok 2022   

Bod 3.1 Zpráva auditorky o výsledku hospodaření města v roce 2022 

 

V podkladech zastupitelé obdrželi zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Modřice za 

období od 01.01.2022 do 31.12.2022 včetně příloh A až D. Zprávu vypracovala na základě uzavřené 

smlouvy externí společnost Moore Audit CZ s.r.o., Karolínská 661/4, Praha, IČ 09275444 

zastoupená auditorkou Ing. Pavlou Dvořákovou. Zpráva byla společně s ostatními dokumenty k 

celému tomuto bodu projednána na zasedání FV.  Stručný komentář přednesl vedoucí finančního 

odboru (dále jen „VFO“) Ing. Mulíček. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Modřice za období od 

01.01.2022 do 31.12.2022. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
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Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-3.1/2023 

 

Bod 3.2 Schválení účetní závěrky roku 2022 

 

V podkladech zastupitelé obdrželi dokumenty k projednání účetní závěrky roku 2022. Komentář 

přednesl VFO Ing. Mulíček. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM zjistilo, že účetní závěrka města Modřice za rok 2022 poskytuje věrný a poctivý obraz předmětu 

účetnictví a finanční situace účetní jednotky a tuto účetní závěrku města Modřice za rok 2022 

schvaluje. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-3.2.1/2023 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje převedení zisku z hospodaření města Modřice po zdanění za rok 2022 dle Výkazu 

zisku a ztráty k 31.12.2022 ve výši 52.998.302,38 Kč na účet 432 - Výsledek hospodaření 

předchozích účetních období. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-3.2.2/2023 

 

Bod 3.3 Schválení závěrečného účtu za rok 2022 

 

V podkladech zastupitelé obdrželi dokumentaci k závěrečnému účtu města Modřice za rok 2022. 

Součástí závěrečného účtu je i zpráva auditorky o výsledku přezkoumání hospodaření města 

Modřice projednaná v samostatném bodě a dále Výkazy zřízených příspěvkových organizací, 

Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty, Příloha, Přehled o peněžních tocích, Přehled o změnách vlastního 

kapitálu, Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu FIN2 – 12M, Inventarizace a ostatní dokumenty. 

Závěrečný účet dle zákona č. 128/2000 Sb. O obcích, § 84 odst. 2 písm. b) ve znění pozdějších 

předpisů schvaluje ZMM. Komentář přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček. 
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Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje Závěrečný účet města Modřice za rok 2022 a vyslovuje souhlas s celoročním 

hospodařením města s výhradou nedostatků uvedených v příloze B Zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření města Modřice za období od 01.01.2022 do 31.12.2022. K nedostatkům uvedeným v 

příloze B Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města Modřice za období od 01.01.2022 do 

31.12.2022 stanovuje přijetí následujících nápravných opatření: 

 

1. V souladu s majetkovým odborem zajistit důslednou systémovou kontrolu u převodů 

pozemků v návaznosti na podání návrhu na vklad do katastru nemovitostí, 

2. Zajistit odpis pohledávky za zlikvidovanou společnosti WSKSAT Brno, 

3. Zajistit opravu údajů v části A.3 přílohy k účetní závěrce, 

4. Zajistit opravu údajů v části D.7 přílohy k účetní závěrce. 

  

ZMM stanovuje termín splnění přijatých nápravných opatření do 13.08.2023. Vedoucí FO seznámí 

ZMM na jeho příštím řádném zasedání v září 2023 o splnění uložených nápravných opatřeních. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-3.3/2023 

 

Bod 4 – Projednání majetkových transakcí 

V podkladech zastupitelé obdrželi několik podkladů, týkající se majetkových transakcí. 

Bod 4.1 Nabídka části pozemku p.č. 794 k. ú. Modřice 

V podkladech zastupitelé obdrželi Nabídku na odkup části pozemku p. č. 794 k.ú. Modřice od pana 

P.L. Podrobný komentář přednesla vedoucí majetkového odboru (dále „VMO“ Bc. Höklová). 

 

Diskuse: 

-Kraut:  -vyloučil se z hlasování z důvodu střetu zájmu (příbuzenský vztah) 

-Šiška:  -v podkladech špatné datum narození 

-Procházka:  -bylo již opraveno 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje odkoupení části pozemku p.č. 794, nově dle GP č.3271-16/2017 pozemku p.č. 794/2 

ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře 49 m2 od pana P.L. za celkovou cenu 88.200,- Kč s 

podmínkou výmazu omezení vlastnického práva k předmětu převodu. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Zastupitel Kraut nehlasoval z důvodu střetu zájmu 
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Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 

Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-4.1/2023 

 

Bod 4.2 Převod pozemku p.č. 2137 k.ú. Modřice 

 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh na převod pozemku p.č. 2137 k.ú. Modřice. Podrobný 

komentář přednesla VMO Bc. Höklová. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM zamítá odkoupení PKN 1231 k.ú. Moravany pro účely jeho následné směny s pozemkem p.č. 

2137 k.ú. Modřice ve vlastnictví ČR s právem hospodařit pro Lesy České republiky, s.p. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-4.2/2023 

 

Bod 4.3 Darovací smlouva - převod přestupního terminálu IDS JMK - železniční stanice 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh Darovací smlouvy - převod přestupního terminálu IDS JMK 

- železniční stanice. Podrobný komentář přednesla VMO Bc. Höklová. 

 

Diskuse: 

-Šiška: -dotaz na článek 4 v darovací smlouvě v bodě 5 – odkaz na odstavec 3 - do 15 dnů 

uhradit cenu, v odstavci 3 není uvedena částka 

-Höklová: -bude opraveno, měl tam být článek 4 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje darovací smlouvu s Jihomoravským krajem IČ 70888337, Žerotínovo nám. 449/3, 

601 82 Brno (jako dárce) a městem Modřice (jako obdarovaný) na převod pozemků p.č. 2165/6, 

2165/7, 2165/8, 2165/9, 2165/10, 2165/11, 2165/12, 2165/13, 2165/14, 2165/15, 2165/16, 2165/17, 

2165/18, 2165/19 a 2165/20 a stavby přestupního terminálu IDS – železniční stanice, která se na 

nich nachází včetně jejich součástí a příslušenství. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
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0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-4.3/2023 

 

Bod 4.4 ÚZSVM - bezúplatný převod pozemku p.č. 2209 k.ú. Modřice 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh Smlouvy o bezúplatném převodu pozemku p.č. 2209 k.ú. 

Modřice mezi městem Modřice a ČR - Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, 

Rašínovo náb. 390/42, Praha, IČ 69797111. Podrobný komentář přednesla VMO Bc. Höklová. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci č. BP-23/018 

na pozemek p.č. 2209 k.ú. Modřice z ČR – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-4.4/2023  

 

Bod 4.5 ÚZSVM - bezúplatný převod pozemku p.č. 2246/6 k.ú. Modřice 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh Smlouvy o bezúplatném převodu pozemku p.č. 2246/6 k.ú. 

Modřice mezi městem Modřice a ČR - Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, 

Rašínovo náb. 390/42, Praha, IČ 69797111. Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM odkládá uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci s 

omezujícími podmínkami č. BP-23/007 k převodu pozemku p.č. 2246/6 k.ú. Modřice z ČR – Úřadu 

pro zastupování státu ve věcech majetkových do doby vypořádání smlouvy o zřízení věcného 

břemene mezi společností EG.D jako oprávněným a ČR - UZSVM jako povinným z věcného 

břemene. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-4.5/2023 

 

 



Zápis č. 4/2023 ze zasedání ZMM  Strana 10 (celkem 21)  

    Volební období 2022-2024  

Zapsala Ing. Veronika Lázničková  dne 05.06.2023  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Bod 4.6 ÚZSVM - nabídka pozemku p.č. 2250/3 k.ú. Modřice 

V podkladech zastupitelé obdrželi Nabídku pozemku p.č. 2250/3 k.ú. Modřice. Podrobný komentář 

přednesla VMO Bc. Höklová. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje podání žádosti o bezúplatný převod pozemku p.č. 2250/3 katastrální území Modřice 

z ČR - Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-4.6/2023 

 

Bod 4.7 Nabídka pozemku p.č. 784/9 k.ú. Modřice  

V podkladech zastupitelé obdrželi Nabídku na odkup pozemku p.č. 784/9 k.ú. Modřice od pana J.V. 

Podrobný komentář přednesla VMO Bc. Höklová. 

 

Diskuse: 

-Procházka:  -srovnával pozemek v tomto bodě s pozemkem řešeným v bodě 4.1. 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje odkoupení pozemku p.č.784/9 ostatní plocha –jiná plocha k.ú. Modřice o výměře 

419 m2 od Jana Vituly, nar. 05.12.1965 Rolní 866, 339 01 za celkovou cenu 419.000,- Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Slaný, 

Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

2 se zdrželi (Hökl, Šiška) 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-4.7/2023 

 

Bod 5 - Projednání hospodaření města v roce 2023 

Bod 5.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-4/2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi komentář k hospodaření města za období 1-4/2023. Podrobný 

komentář přednesl VFO Ing. Mulíček. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí Zprávu o hospodaření města Modřice v období 1-4/2023. 
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Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.1/2023 

 

Bod 5.2 Rozpočtové opatření č. 5/2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 5/2023. Podrobný komentář 

přednesl VFO Ing. Mulíček. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí RO č. 5/2023 provedené RMM. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.2/2023 

 

Bod 5.3 Rozpočtové opatření č. 6/2023 

V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 6/2023. Podrobný komentář 

přednesl VFO Ing. Mulíček. 

 

Diskuse: 

-Chybíková:  -navýšení křižovatky? Která to je přesně?  

-Höklová:  -vysvětlila situaci, že se jedná o křižovatku U Vlečky 

-Chybíková:  -žádá, aby bylo vypsáno přesně 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí RO č. 6/2023 provedené RMM.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.3/2023 
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Bod 5.4 Rozpočtové opatření č. 7/2023 

 

V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 7/2023. Podrobný komentář 

přednesl VFO Ing. Mulíček. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí RO č. 7/2023 provedené RMM. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.4/2023 

 

Bod 5.5 Schválení poskytnutí daru MS Modřice 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh darovací smlouvy Mysliveckému spolku Modřice, z.s., IČ 

48481271, se sídlem náměstí Svobody 93, Modřice, ve výši 30.857,40 Kč v souvislosti se zajištěním 

sběru kovového odpadu od občanů. Předsedající přednesl krátký komentář. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje poskytnutí daru Mysliveckému spolku Modřice, z.s., IČ 48481271, se sídlem náměstí 

Svobody 93, Modřice, ve výši 30.857,40 Kč v souvislosti se zajištěním sběru kovového odpadu od 

občanů. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.5/2023 

 

Bod 5.6 Rozpočtové opatření č. 8/2023 

Na stůl obdrželi zastupitelé aktualizované RO č. 8/2023. Podrobný komentář přednesl VFO Ing. 

Mulíček. 

 

Diskuse: 

 

-Chybíková: -žádá o vysvětlení - ani jedna křižovatka není v majetku města, chyba 

v označení křižovatky.  
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-Procházka: -označení opravíme, studii můžeme dělat i na cizí majetek – bylo konzultováno 

s radním pro dopravu JMK, 

-Šiška:  -studie Havlíčkova a pod nám. Svobody je víceméně v pořádku, proč platit 

studie řešení sjezdu z I/52 - oboje krajské - vliv na kraj, proč řešit problémy 

kraje 

-Procházka:  -týká se to modřických občanů 

-Šiška:  -je několik možností se dostat do Modřic po silnici II/152 z Olympie, nemusím 

jet až nahoru 

-Procházka:  -je tam problém s odbočením 

-Mazálek:  -kudy jezdí auta, když je ucpaná dálnice? Potřebují odbočit na jižní obchvat? 

Odbočení vlevo je velmi problematické. Začne se to přelívat do centra Modřic. 

-Šiška:   -řešení těchto křižovatek tomu vůbec nepomůže 

-Hökl: -dopravní komise nejspíš tyto záležitosti řeší, špatné odbočování je pravda, 

také problém výjezdu. Je to přímo nad železničním mostem a v rámci VRT se 

bude dělat nový železniční most – investice tam jsou vyhozené peníze. Menší 

úpravy ano, ale ne velké investice. Kruhový objezd a odbočení by se mělo 

řešit dohromady, jinak to nemá význam. Mělo by to fungovat dohromady. 

-Procházka: -právě proto dělá město studii. Projektant může spolupracovat s firmou co 

projektuje most 

-Hökl:   -to se neprojektuje 

-Procházka: -studie ano, předpokládáme spolupráci, bude se rozšiřovat dálnice D1 – 

nemůžeme čekat s dopravní situací, která tu je. 

-Hökl:   -souhlas SÚS neznamená, že se na tom budou podílet 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2023 rozpočtu města Modřice na rok 2023 na straně příjmů 

po RO č. 8 ve výši 185.834.300,- Kč a na straně výdajů po RO č. 8 ve výši 259.772.700,- Kč jako 

schodkový se schodkem ve výši 73.938.400,- Kč a financováním ve výši 73.938.400,- Kč a splátkou 

úvěrů v celkové výši 10.006.000,- Kč. K financování schodku a splátky úvěrů bude použita rezerva 

z minulých let a schválený úvěr z České spořitelny a.s. ve výši 30 mil. Kč. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Slaný, 

Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti  

1 se zdržel (Šiška) 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.6/2023 

 

Bod 5.7 Schválení darovací smlouvy 

V podkladech obdrželi zastupitelé návrh darovací smlouvy mezi městem Modřice a Mysliveckým 

spolkem Modřice, z.s., IČ 48481271, se sídlem náměstí Svobody 93, Modřice, jejímž předmětem je 

poskytnutí daru ve výši 30.857,40 Kč. 

 

Diskuse: 

-Šiška:  -proč je to tady dvakrát? 

-Procházka: -tohle je smlouva 

 



Zápis č. 4/2023 ze zasedání ZMM  Strana 14 (celkem 21)  

    Volební období 2022-2024  

Zapsala Ing. Veronika Lázničková  dne 05.06.2023  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Návrh usnesení (Procházka): 

V návaznosti na přijaté usnesení ZMM č. 4Z-5.5/2023 Zastupitelstvo města Modřice schvaluje 

uzavření darovací smlouvy s Mysliveckým spolkem Modřice, z.s., IČ 48481271, se sídlem náměstí 

Svobody 93, Modřice, jejímž předmětem je poskytnutí daru ve výši 30.857,40 Kč. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželo 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.8/2023 

 

Bod 5.8 Poskytnutí dotace spolku Atraps z.s. 

V podkladech zastupitelé obdrželi Návrh na revokaci usnesení o poskytnutí dotace společnosti FC 

Atraps z. s, IČ 27049884 (příjemce) z důvodu dlouhodobě špatné platební bilance. Podrobný 

komentář přednesl manager Městské haly Modřice Ing. Jahoda. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM ruší usnesení č. 3Z-9.6.8/2023 ze dne 6.3.2023. ZMM zamítá návrh na uzavření Veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 70.000,- Kč z rozpočtu města Modřice roku 2023 

mezi městem Modřice (poskytovatel) a FC Atraps z. s, IČ 27049884 (příjemce) z důvodu dlouhodobě 

špatné platební bilance. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželo 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.8/2023 

 

5.9 Stanovení pololetních odměn členům výborů ZMM  

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh pololetních odměn členům výborů ZMM, kteří nejsou členy 

ZMM. 

FV – A.M.  2.000,- Kč 

KV – D.H.  1.000,- Kč 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje odměny za I. pololetí 2023 členům FV a KV, kteří nejsou členy ZMM, ve výši 1.000,- 

Kč D.H. a ve výši 2.000,- Kč A.M. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Šiška, Chybíková, Slaný, Hökl, 

Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

1 se zdržel (Hejtmánek) 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.9/2023 

 

5.10 Stanovení pololetních odměn členům komisí RMM 

V podkladech zastupitelé obdrželi dle platné legislativy návrhy pololetních odměn členům komisí 

RMM, kteří nejsou členy ZMM: 

 

KD -  A. K., P. R. – 1.500,- Kč 

 

KSÚP – F.Z. - 1.500,- Kč 

 

KŽP –  I. S., T. .K., K. B., O. K.  – 1.500,- Kč 

 

SZK – J. Č., J. .H - 1.500 Kč 

 

KŠK –  M. B.,  I. C., R. C., T. K. - 600,-Kč 

J. B., M. K. , M. K. - 1.200,- Kč 

L. V. - 1.500 ,-Kč 

 

RR –  E.S. - 3.000,-Kč 

M. H., L. V. - 2.000,- Kč 

V. Z., P. K., A. D. - 1.500,- Kč 

E. CH., H. D. - 1.000,- Kč 

 

KPD – D. H., P. K., P. K., L. B., J. B. – 2.000,- Kč 

 

Diskuse:  

-Hejtmánek: -mohli bychom hlasovat zvlášť pro komisi pro digitalizaci z důvodu 

příbuzenského vztahu? 

-Skalník:  -to bychom museli hlasovat každou komisi zvlášť, hlasování pro všechny   

komise dohromady 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje odměny za I. pololetí roku 2023 členům KD, KSÚP, KŽP, SZK, KŠK, RR, KPD, kteří 

nejsou členy ZMM ve výši:  

3.000,- Kč E.S.  

2.000,- Kč D.H., P.K., P. K., L. B., J. B., M. H., L. V.,   

1.500,- Kč A.K., P.R., F.Z., J. Č., J. H., L. V. , V. Z. P. K., A. D. , I. S., T. K., K. B.,  

O. K. 

1.200,- Kč  M. K., M. K., J. B. 

1.000,- E. CH, H. D. 

   600,- Kč M. B., R. C., I. C. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželo 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-5.9/2023 

 

Bod 6 – Zpráva o činnosti FV 

V podkladech zastupitelé obdrželi zápisy č. 29 (opravený), č. 2 ze dne 21.02.2023, č. 3 ze dne 

28.03.2023, č. 4 ze dne 27.04.2023 a č. 5 ze dne 24.05.2023. Krátký komentář přednesl předseda 

FV Ing. Skalník. 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zápisy ze zasedání FV č. 29 (opravený) ze dne 17.01.2023, č. 2 ze dne 

21.02.2023, č. 3 ze dne 28.03.2023, č. 4 ze dne 27.04.2023 a č. 5 ze dne 24.05.2023. 

Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-6.1/2023 

 

Bod 7 – Zpráva o činnosti KV 

 

Zastupitelé obdrželi na stůl Zápis č. 02/2022-2026 ze zasedání KV ze dne 24.5.2023.  

 

Diskuse: 

 

-Šiška: -zápis č. 3 z jednání ZMM, v bodě 11 hlasování chyba v návrzích usnesení - 

nekoresponduje s výňatkem formální chyba, správnost názvosloví, pozdní zápis na 

webu - může být bez ověření vystaven, ověřeno na ministerstvu 

-Procházka: -první výtku akceptuje, opraví se. K druhému bodu - pozdní zveřejnění zápisu na 

webu čekalo se na ověřovatele - dle jednacího řádu se zveřejňuje zápis až po ověření 

zastupiteli 

-Šiška: -co budete dělat, když ověřovatel neověří zápis, stalo se to v minulem volebním 

období dvakrát, konkrétně u pana Tomandla, ten zápis se nezveřejní? 

-Procházka: -čekali jsme dlouhou dobu, třeba ten měsíc, nakonec se to zveřejnilo.  

-Mazálek: -požaduje písemné vyjádření ministerstva 

-Šiška:  -telefonicky ověřeno, dává kontakt, je to jen doporučení. Kontrola RMM zápisů - 

usnesení RMM jsou neoprávněná, nemá to v kompetenci, uvádí příklady 

-Mazálek: -k otázce rozpočtu - rozpočet navrhuje starosta, místostarosta, projednává to rada, 

zastupitelstvo nesestavuje rozpočet, schvaluje je ho a může navrhovat změny, uvádí 

příklad charity, ukazuje příklad z minulého volebního období 
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-Šiška:  -naše pochybení, KV nic nevytkl 

-Šiška:  -uvádí příklad usnesení ohledně žádosti o zpětné snížení B Týmu, nejednoznačné 

usnesení, netransparentní 

-Procházka:  -pochybení 

-Šiška:  -RMM ať zpětně projde usnesení a opraví 

-Procházka:  -sjedná nápravu, ale jde o to projít zápis a usnesení. To dává kompletní pohled, 

v minulém volebním období se usnesení bez zápisu těžko dala kontrolovat, tedy 

plnění usnesení, nevidí důvod revizi usnesení 

-Šiška:  -jaké usnesení bylo v minulem volebním období netransparentní? Usnesení vůbec 

nic nesděluje, nedává smysl to dávat na web, občanům rovnou napište ať přijdou na 

úřad, aby se dozvěděli informace 

-Procházka:  -usnesení budeme formulovat lépe 

-Šiška:  -řekl jste, že usnesení bez zápisu není kompletní 

-Procházka:  -takhle to v minulosti bylo, s vaší pomocí se zlepšíme a k usnesení nebude zápis 

potřeba  

-Mazálek:  -byla tam otázka anonymizace - to je součástí jednacího řádu 

-Chybíková:  -členové komisí by neměli být anonymizováni, jsou to veřejné osoby. Občan ano – 

anonymizace, ale ne členové komisí. Když se napíše vedoucí sportovní haly a zkratka 

jména – proč? Naprosto legrační. Piště si to, jak chcete 

-Procházka:  -chceme, aby to bylo v souladu s jednacím řádem 

-Žaloudková:  -podle metodiky ministerstva - veškeré osobní údaje mají být anonymizovány, co se 

týče nelogičnosti - když přestane být členem zůstane tam viset neomezenou dobu 

-Šiška:  -proč nejsou zastupitelé anonymizování, ale občané a členové komise ano? 

-Žaloudková: -jedním z důvodů je to, že jednání zastupitelstva je veřejné 

-Šiška:  -není to vysvětlení 

-Procházka:  -dle mého je to v pořádku, zastupitel je veřejně činná osoba, ostatní občané jsou krytí 

GDPR 

-Hökl:  -nejsem právník, ale je to zástěrka, jak se to komu hodí 

-Procházka:  -musíme to respektovat 

 

Návrh na usnesení (Šiška): 

ZMM pověřuje RMM kompletní kontrolou a adresnou opravou všech doposud přijatých ale 

nejednoznačně a netransparentně uvedených usnesení RMM od počátku volebního období 2022-

2026 do 31.05.2023. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:  

6 pro (Šiška, Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný)  

6 proti (Vostrejš, Hejtmánek, Skalník, Procházka, Mazálek, Mikuš) 

3 se zdrželi (Brabec, Absolonová, Kraut) 

Návrh na usnesení nebyl přijat. 

 

Návrh na usnesení (Procházka): 

ZMM bere na vědomí zápis č. 02/2022-2026 ze dne 24.05.2023 ze zasedání KV. 

Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
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0 proti 

1 se zdržel (Hökl) 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-7.1/2023 

 

Bod 8 – Různé, diskuse  

Bod 8.1 – Návrh na odpis pohledávky 

V podkladech zastupitelé obdrželi Návrh na odpis pohledávky za společností WSKSAT Brno  

s.r.o. v likvidaci, IČ 293 79342 ve výši 183.890 Kč, která vznikla městu Modřice z titulu nesplnění  

zakázky na montáž odvětrávacích hlavic v BD Za Humny, za kterou byla zaplacena záloha a která 

je z důvodu zániku dlužníka nedobytná. Tato pohledávka byla vymáhána nejprve písemnými 

urgencemi, poté úspěšně soudní cestou. Následně společnost vstoupila do likvidace a město 

uplatnilo svoji pohledávku také tímto způsobem. V loňském roce byla likvidace ukončena pro absenci 

jakéhokoli majetku a společnost WSKSAT Brno s.r.o. byla vymazána z obchodního rejstříku. Pro 

město se tak pohledávka stala fakticky i právně nedobytnou. Krátký komentář přednesl vedoucí FO 

Ing. Mulíček 

 

Diskuse neproběhla 

 

Návrh na usnesení (Procházka): 

ZMM schvaluje odpis pohledávky za společností WSKSAT Brno s.r.o., IČ 29379342, ve výši 183.890 

Kč z důvodu zániku dlužníka. 

Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-8.1/2023 

 

Bod 8.2 – Smíšená stezka pro pohyb chodců a cyklistů Modřice - Chrlice -nákupní zóna 

V podkladech zastupitelé obdrželi podklady k Smíšené stezce pro pohyb chodců a cyklistů Modřice 

- Chrlice-nákupní zóna. Krátký komentář přednesla VMO Bc. Höklová. 

 

Diskuse: 

-Šiška: -jak je to řešeno s MČ Chrlice? Je to katastr Chrlic, před 10 lety se zpracoval investiční 

záměr, zaplatilo se to napůl s Chrlicemi – po 20.000,- Kč, ZMM to schválilo 

zastupitelstvo města Brna to shodilo. 

-Procházka:  -jednání s MČ Chrlice - akceptováno, předjednáno, nemají výhrady 

-Šiška: -Chrlice jsou pod magistrátem, tzv. velkým Brnem. Kdo to bude platit celou 

projektovou dokumentaci?  

-Höklová:  -je uzavřena smlouva s CTP, která to projekčně připravuje. Smlouva z březnového 

zastupitelstva 

-Šiška:  -na katastru města Brna nás to nebude stát nic? 
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-Procházka: -projektová dokumentace. Bude koordinační schůzka s ŘSD, CTP a zástupci z Brna 

a město Modřice, kde toto bude zakotveno písemně – součást nového mostu přes D2 

 

Návrh na usnesení (Procházka): 

ZMM deklaruje vůli zapracovat stezku pro pěší a cyklisty s názvem „Smíšená stezka pro pohyb 

chodců a cyklistů Modřice – Chrlice – nákupní zóna do Změny č. 1a Územního plánu Modřice. 

Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu na usnesení: 

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 

0 proti 

0 se zdrželi 

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 4Z-8.2/2023 

 

Diskuse: 

 

-Chybíková:  -přebalovací pult a další věci co se mají realizovat, jak jsou na tom? 

-Mazálek:  -přebalovací pult je objednaný, proběhla zahradní slavnost, bude otevřen 

work-out, podle plánu se bude řešit gril point, po prázdninách bude nabíhat 

průzkum dopravní bezpečnosti 

 

-občan: -podnět pro zastupitele – apel na státní předsedy za ODS, KDU-ČSL, ANO, 

aby nedovolili zvyšování hlukových limitů – ovlivňuje to zdraví. Tento apel je 

jedna z možností, jak oslovit politiky 

-Absolonová:  -prosím písemně, předám dál 

-občan:  -zvýšení hlukových limitů nás ovlivní hodně, na Brněnské, kde se bude stavět 

VRT, která je nevyhovující. Plán už je na internetu. Další zvýšení limitů je pro 

nás kontraproduktivní. Minulé vedení 2 roky ví o tom, že se tam něco bude 

stavět, nám neřekli nic. Od prosince provádím veškeré akce, takže máme 

zpoždění díky nim.  

-Šiška:  -ohradím se vůči tomu, že jsme věděli 2 roky to, co se tam bude stavět, byli 

jsme na tom stejně jako vy. První projekt byl představen loni na jaře. První, co 

tak jsme po nich žádali jednáni s občany z ulice Brněnské, až jsme věděli 

konkrétní řešení, tak jsme svolali jednání s občany, do té doby jsme na tom 

byli stejně jako vy. VRT měla v roce 2011 vypadat jinak 

-občan: -první informaci o tom, že bude VRT jste dostali tedy loni na jaře? Změnu oproti 

roku 2011 

-Šiška:   -nikdy jsme neměli konkrétní podklady, věděli jsme jen, že bude VRT  

-občan:  - v roce 2016 při tvorbě územního plánu jste s VRT nepočítali? 

-Šiška:  -nepleťte si pojmy – územní plánování a projektování. Územní plán neříká, jak 

ten konkrétní záměr bude vypadat. 

-občan:  -ale můžete tím ÚP tomu předcházet. Museli jste to vědět už v roce 2011, kdy 

se rozšiřoval most, všichni v okolí to ví už 2 roky. 

-Šiška:   -věděli jsme, že bude VRT, ale nevěděli jsme konkrétní řešení, nedostávali 

jsme ty informace, je to celorepubliková záležitost. 

-občan:   -když se stavěla nová hala, neptali jste se kudy povede VRT? 
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-Šiška:   -hala je ve stopě bývalé tělocvičny, ta se nikam neposouvala. Hala je 

v ochranném pásu trati. 

-občan:  -první jednání, které bylo, bylo loni? 

-Šiška:   -ne jednání, ale první konkrétní návrh 

-občan:  -v Rajhradě to věděli 2 roky, nechápu to 

-Slaný:  -byl jsem na tom zmíněném jednání, VRT se musí přizpůsobit mostu z roku 

2011, nepřekrucujte to 

-občan:  -nemusí se přizpůsobit, Správa Železnic není autorita, je to o diskusi, navýšeni 

limitu je potíž, byl jsem tu v září a vyzýval jsem Vás k nějakým informacím, 

nevěděli jsme nic, dotýká se nás to nejen hlukem, 

-Šiška:   -je zbytečné se obhajovat 

-občan:  -proč je to zbytečné 

-Šiška:   -každý říká něco jiného, nedostali jsme od projektantů ani žádost o vyjádření, 

pouze probíhala prezentace variant, 

-občan:  -proč jste to nedali na vědomí 

-Šiška:   -to co jsme loni dostali, dali jsme občanům 

-občan:   -první jednáni až v prosinci 

-Šiška:   -jednali jsme už na jaře 2022 

-občan:  -nemáme informace z jara, až v prosinci, kdy bylo první jednání se Správou 

železnic, dozvěděli jsme se, že se jedná o našich zahradách 

-Šiška:   -v prosinci jsem tady neseděl, jak jsem vám to měl napsat, když jsem nic 

nevěděl. Že vám vezmou zahrady a nevím kolik 

-občan:  -mohli jsme na jaře jednat, komplikace, jednal jsem v Praze, komunikuju, 

prostředník je město, zastupitelstvo je omezeno, všude chtějí starostu jako 

zástupce, apel na celostátní předsedy skrze zastupitele, aby nedocházelo k 

zvýšení limitu, jednám se současným starostou 

-občan:  -já jsem u toho jednání taky byl 

-Slaný:   -nebyl 

-občan:   -byl, most je koncipován na VRT, muselo být jasné, že to půjde přes pozemky 

-Slaný:   -bylo to řečeno úplně obráceně, VRT přizpůsobit mostu, který stojí 

-občan:   -proč to obracíte? 

 

-občan: -průmyslová zóna mostek na Bobravě, co se tam děje nového? CTP sjezd z 

I/152. Na co máme byt připraveni? 

-Mazálek:   -tyto věci jsou spolu propojeny. První žádost od CTP žádost o vybudovaní 

mostu přes Bobravu a poté žádost o sjezd z I/52 do CTP. Později, žádost, že 

když bude sjezd nebudou usilovat o most. K mostu jsme dávali stanovisko ke 

stavebnímu povoleni, realizace v následujícím roce předpokládáme, když 

získají stavební povolení. 

-občan:  -psala se petice, postaví se město za občany? 

-Mazálek:  -zatím by to mělo skončit tak, že se postaví sjezd a most nebudou požadovat 

-Kraut:   -dali dokonce příslib, když bude sjezd nebude most 

-občan:   -není to jisté 

-Mikuš:   -moc vám to nepomůže, doprava se nedá jinak vyřešit. Vysvětlil situaci s 

možností dopravy 

-Kraut:   -rozdělí se vozidla 

-Mikuš:   -to je otázka 
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-občan: -Brněnská je dost vytížená, hlavně MHD, projednává se nárust MHD s IDS 

JMK? 

-Procházka:   -nejednali jsme o nárustu autobusových linek, můžeme to prověřit 

 

-Kraut:   -k hlukovým limitům – netýká se to jen Brněnské, ale celých Modřic. 50 % 

obyvatel Modřic je zatíženo hlukem více než je povoleno, prosím udělejme vše 

pro to, aby tyto limity nebyly přijaty 

 

-Hejtmánek:  -pozvánka na oslavu 25. výročí Brabrouků. 

 

 

Ukončeno ve 20:42 hodin 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

 

 Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA 

 starosta města 
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Zpráva starosty o činnosti úřadu od ZMM 6. 3. 2023 

V tomto období RMM zasedala celkem 5krát. Řádná zasedání byla 21. 3. 2023, 18. 4. 2023 a 

23. 5. 2023, mimořádná zasedání byla 29. 3. (schválení 2. změny investičního plánu MŠ na r. 

2023) a 3. 5. 2023 (oprava chyby v čísle u Smlouvy o dílo na dodávku stavby „Rekonstrukce 

sklepních prostor BD Sadová 563, Modřice“). Usnesení jsou na webu města. Zápisy jsou 

k nahlédnutí na radnici. 

Stav vybraných investičních akcí: 

Rekonstrukce Sběrného dvora – proběhlo podle časového harmonogramu. Zkolaudováno 

bylo 31. 5., otevřeno pro veřejnost 2. 6. 2023. 

Výstavba workoutového hřiště na ul. Sokolská – dokončené dílo bylo předáno 31. 5., čeká 

se na kolaudaci. Částečné otevření pro veřejnost je plánováno v průběhu června 2023. 

Částečně proto, že se bude čekat na vzejití trávy na badmintonovém hřišti. V příštích letech 

předpokládáme změnu tohoto povrchu. 

Kruhová křižovatka Havlíčkova x U Vlečky x I/152 – podrobnější komentář bude u Kontroly 

úkolů. 

Dům s podloubím na náměstí Svobody 171 – jsou již získána stanoviska dotčených orgánů. 

Je požádáno o vydání stavebního povolení. 

Rekonstrukce Kanalizace v lokalitě Za Humny - přes nejrůznější překážky práce pokračují. 

Počáteční 5měsíční skluz se projeví na termínu dokončení. Bude jednání k uzavření dodatku 

smlouvy o prodloužení termínu realizace (původně mělo být jaro 2024). Pravidelně zde 

probíhají kontrolní dny. 

Rekonstrukce ulice Masarykova – připravuje se společné výběrové řízení se SÚS na 

dodavatele silnice a chodníků. Musely být objednány dodatečné projektové práce na 

kanalizaci. Stávající projekt označily BVK za nedostatečný. Toto si vyžádá skluz několika 

měsíců a další investiční náklady. Konkrétní harmonogram není zatím stanoven. Práce budou 

zahájeny až v příštím roce. Občané budou informováni v dostatečném časovém předstihu. 

Další akce: 

Dílčí změna č. 1a ÚP Modřice 

Aktuálně Městský úřad Šlapanice, odbor výstavby, odd. územního plánování a památkové 

péče jako pořizovatel územně plánovací dokumentace města Modřice zaslal projektantům 

písemné pokyny pro zajištění úpravy návrhu Změny č. 1a Modřice včetně požadavků na 

podstatné úpravy návrhu změny k projednání na opakovaném veřejném projednání v souladu 

s ustanovením § 53 odst. 2 stavebního zákona. Termín opakovaného veřejného projednání 

není zatím stanoven. 

Dílčí změny č. 1b ÚP Modřice 
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Město připravuje jednání s městem Brnem pro koordinaci řešení protipovodňových opatření 

tak, aby mohly být zapracovány do územního plánu města. 

Pracovní skupina pro přístavbu ZŠ 

Ta se sešla již čtyřikrát. Naposledy 24. 5. Další jednání je naplánováno na 14. 6. 2023. Členem 

skupiny je i Ing. Stanislav Bernacik, autorizovaný inženýr pro pozemní stavby, který pracuje na 

studii přístavby ZŠ na Benešově ul. Tato verze rozšíření kapacity školy byla vybrána jako 

nejvýhodnější pro realizaci. V současnosti probíhají změny návrhu podle pokynů vedení školy. 

Předpoklad dokončení studie je v letošním roce. Letos by mohl proběhnout i výběr zhotovitele 

PD pro stavební povolení. V r. 2024 by se mohlo projektovat. 

 

3. května se uskutečnilo druhé setkání vedení města s občany. 

Účastnilo se jej více než 40 občanů. V úvodu byli přítomní seznámeni s probíhajícími 

investičními akcemi. Poté bylo odpovídáno na dotazy občanů. Hlavním tématem byly dopady 

návrhu trasy VRT na obyvatele ul. Brněnská. Setkání budou i nadále pokračovat. 

23. 5. 2023 proběhla prezentace návrhu nového vizuálního stylu pro zastupitele  

Zúčastnilo se jí 9 zastupitelů (Procházka, Mazálek, Brabec, Mikuš, Skalník, Kraut, Hejtmánek, 

Vostrejš, Doleček). V současnosti probíhá výběr návrhu loga z několika variant. Po dokončení 

bude návrh JVS prezentován na ZMM.  

Návrh trasy VRT 

Poslední prezentace návrhu řešení proběhla pro zastupitele a pro zástupce občanů 28. 2. 

2023. Město k tomu zaslalo na SŽ dvě písemná stanoviska v měsíci dubnu a květnu. Odpověď 

SŽ přišla 31. 5. 2023. Na hledání konečného řešení se stále pracuje. Další jednání proběhne 

22. 5 2023. 

Nabídka na odkoupení nemovitosti od spol. PRODANCE navazující na areál NS 171 

Korespondencí města čj. Mod2122/2023 z 04.05.2023 byla společnost PRODANCE, s.r.o. k 

osobnímu jednání ve věci převodu nemovitostí – k datu zpracování zprávy společnost ani po 

telefonické urgenci nereagovala. 

Výběr aktivit vedení města od ZMM 6. 3. 2023 

7. 3. jsme se s místostarostou účastnili Krajského setkání členů Svazu měst a obcí ČR. 

27. 3. jsme jednali o spolupráci s dotační agenturou, která by nám měla pomoci financovat 

naše plánované investiční akce. 

29. 3. proběhlo jednání na KÚ JMK s radním pro dopravu o opatřeních ke snížení dopadu 

rekonstrukce D1 na dopravu v Modřicích. Na plánované rekonstrukci D1 v úseku mezi Brno-

centrum a Brno-jih by měly být zahájeny hlavní práce již v červnu a měly by trvat 3 roky.  

31.3. jsme se dohodli se zástupci MFK na přípravě fotbalového turnaje o Pohár starosty, 

který proběhne 4.- 6. 8. 2023. 
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Od 1. 4. jsme začali přijímat žádosti o poskytování příspěvku ve výši 1 000,- Kč na 

hromadnou dopravu. K dnešnímu dni je jich 198. 

14. 4. jsme jednali na Magistrátu města Brna s radním pro územní plánování. Vzájemně 

jsme se informovali o záměrech obou měst při společné hranici našich katastrů. 

19. 4. jsme navštívili vedoucí odboru výstavby MěÚ Šlapanice s cílem zlepšit komunikaci a 

koordinaci stanovisek obou úřadů. 

4. 5. jednalo vedení města se společností Vodňanská drůbež a. s., provozovna Modřice, o 

možnosti dostavby chodníku k OC Olympia Brno. 

9. 5. proběhlo jednání s Recovera Využití zdrojů o řešení stížností občanů na průběh svozů 

a možnosti častějších svozů tříděného i komunálního odpadu, zejména od bytových domů.  

12. 5. a 17. 5. jsme jednali s CTP o vybudování sjezdu ze silnice I/52 do jejich průmyslové 

zóny a přípravě cyklostezky do Chrlic a OC za dálnicí D2. 

15. 5. byla na radnici přítomna poradkyně v oblasti sociálních služeb z MAS Bobrava, aby 

zdarma radila našim občanům v oblasti sociálních dávek. 

26. 6. jsme jednali s vedením firmy Ptáček o projektech města, které vyžadují součinnost. 

30. 5. jsme navštívili firmu Moravostav, kde jsme jednali s vedením společnosti o 

inženýrských sítích v lokalitě ul. Tyršova. 

1. 7. 2023 by mělo vejít v platnost Nařízením vlády č. 433/2022, které výrazným způsobem 

zvyšuje povolené hlukové limity. Za město jsem k tomu poslal zamítavé stanovisko 

předsedovi vlády a toto poslal na vědomí Ministerstvu zdravotnictví a Ministerstvu dopravy. 

Současně jsem se s tím obrátil na vedení Svazu měst a obcí v ČR a 4 poslance PČR. Na 

XIX. sněmu Svazu měst a obcí, který se konal 18. a 19. 5. v Olomouci, tato problematika 

byla, bohužel, řešena ale pouze okrajově bez jasného závěru. O dalším vývoji vás budu 

informovat. 

Sportovní a kulturní akce pořádané ve spolupráci s městem 

8. 3. byli v Tišnově oceněni nejlepší sportovci Tišnova a okresu Brno-venkov za r. 2022. V 

kategorii kolektiv – seniorský tým se na 1. místě umístil náš MNK Modřice. 

25. 3. uspořádalo město Modřice ve spolupráci s KŠK pro děti v MHM Dětský karneval. 

26. 3.  proběhla akce Vítání jara, které připravil Dětský folklórní kroužek Modřice. 

12. 4. byly vítězům prvního kola fotosoutěže, které organizuje město Modřice, předány na 

radnici ceny. 

15. 4. se uskutečnil v MHM druhý ročník Memoriálu MUDr. Jiřího Ventruby, CSc. v billiard – 

hockey. 

30. 4. proběhlo v Areálu Pod Kaštany Pálení čarodějnic, které organizoval SDH Modřice. 

6. - 7. 5. se uskutečnily Ženáčské hody. Děkuji hlavnímu páru – manželům Luklovým i celé 

modřické chase za bezproblémový a důstojný průběh. 

18. 5. město obdrželo při slavnostním předávání základní certifikát Auditu Family Friendly 

Community v multifunkčním sále VIDA! science centra v Brně. 
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27. 5. Dětský folklórní kroužek zorganizoval u MHM Den lidových tradic a řemesel. Současně 

zde proběhlo i Májové zpívání v podání Smíšeného sboru Modřice a Smíšeného sboru Vokál 

Přerov. 

V ZŠ na ulici Benešova proběhla 31. 5. Zahradní slavnost – realizace jednoho z úkolů v rámci 

projektu Audit Family Friendly Community. Do 1. ročníku soutěže o Modřický moučník 

věnovalo město Modřice pro vítěze poháry + putovní pohár. 

3. 6. v Areálu Pod Kaštany proběhl Den dětí. Bohatý program pro děti připravilo Rodinné 

centrum Dubové lístky ve spolupráci s Mysliveckým spolkem Modřice. 

 

Z uvedeného přehledu akcí je vidět, že v Modřicích dobře funguje klubová činnost a že 

většina podporovaných spolků Městem aktivně pracuje.  

 

V Modřicích dne 5. 6. 2023 

Libor Procházka 
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